

Parent Guide to Grade 5 PYP Exhibition

What is PYP exhibition?

The exhibition is the culminating, collaborative experience in the final year of the Primary Years Programme. In the PYP exhibition, students demonstrate their understanding of an issue or opportunity they have chosen to explore. The exhibition is based on a local or global issue or opportunity. They undertake their investigation both individually and with their peers, together with the guidance of a mentor. Through the exhibition, students demonstrate their ability to take responsibility for their learning—and their capacity to take action—as they are actively engaged in planning, presenting and assessing learning.

The exhibition is a powerful demonstration of student agency, as well as the agency of the community that has nurtured them through their years in the PYP. The learning community participates in the exhibition, supporting and celebrating the development of internationally minded students who make a positive difference in their lives and the lives of others.

When is the sharing of the PYP exhibition? (more details will follow)

- Tuesday, June 4 after school hours
- Wednesday, June 5 during school hours

How can I help?

You can offer support and guidance in these ways:

- If you or know people who can provide expertise on any sustainable development goal (SDG), contact your child's teacher.
- Provide assistance in locating additional resources for your child's topic
- Continue to encourage your child throughout their learning journey.
- Celebrate their learning journey and achievements at the PYP exhibition.

Thank you,

Ms. Terrell

Mr. Damroth

Ms. Kim

关于5年级学习成果展的说明

什么是学习成果展？

学习成果展是在小学项目最后一个学年中进行的学习成果展也是一项结业性质的协作学习体验。在小学项目学习成果展中，学生们展示他们对选择探索的问题或机会的理解。在一位辅导员的指导下，他们既要单独，又要和同学们一起开展调查研究。通过这项学习成果展，学生们展示自己承担学习责任的能力，以及他们积极参与计划，呈现和评估学习的能力。

该学习成果展是对学生能动性的有力展现，也是对小学项目培养了他们好几年的社区能动性的展现。学习社区要参与学习成果展，支持和庆祝具有国际情怀的学生给自己和他人的生活带来积极的变化。

学习成果展是什么时候进行？（具体时间待定）

- 星期二，6月4号 放学后
- 星期三，6月5号 上课时间

怎么能帮到您的孩子？

可以通过以下各种途径：

- 如果您或认识的人对“可持续发展目标”有一定的了解，请联系您孩子的班主任老师。
- 帮助您的孩子搜索他/她感兴趣的资源。
- 在探索学习过程中，继续鼓励您的孩子。
- 积极参与学习成果展，并庆祝他们的学习经历及成就。

谢谢。

Ms. Terrell

Mr. Damroth

Ms. Kim